
Kuldre Kool 

Hoolekogu koosoleku protokoll nr 3. 2018 a 

03.05.18 kell 17.30 

Osalesid: Andrus Kompus, Margus Klaar, Margus Konnula, Talvo Kont, Urve Kaska, Kristina 

Absalon, Lehar Liibert, Laura Rebne, Egle Oja, Liisa Neeve, AivoVärton. 

Puudusid: Pille Saar, Tauno Klaar, Jaanus Rattus, Karmen Kroonmäe, Kati Velner. 

Päevakord: 

1. Rahuloluküsimustiku kokkuvõtted. 

2. Õpilasesinduse poolt õpilase esitamine hoolekogu liikmeks. 

3. Hoolekogu liikmete osavõtt hoolekogu koosolekutest. 

4. 2. trimestri tulemused, osavõtt olümpiaadidest ja konkurssidest. 

5. Vahetusjalatsitest. 

6. Liikluskorraldusest lasteaia ja koolimaja juures.  

 

1. Lastevanemate rahulolu küsimustiku tagasiside, arutelu – Kristina Absalon. 

Rahulolu küsimustiku tagasiside, arutelu – Andrus Kompus. 

Otsus: Kristina Absalon paneb hoolekogu koosoleku protokollid ka lasteaia FB gruppi üles. 

Aivo ettepanek –  kooli kodulehe infot võiks pidevalt uuendada. 

Toimus arutelu kooli bussitranspordi teemal. Koolibussis lapsed  seisavad, buss ülerahvastatud. 

Otsus: Margus Klaar edastab koolibussiga seotud probleemi info vallavalitsusele.  

Ettepanek: Bussidel peaks olema sildid, mille peal kirjutatud, mis  liini  buss sõidab. 

Ettepanek: Järgmisel  hoolekogu koosolekul tagasiside ja arutelu töötajate- ja õpilaste rahulolu 

küsimustikest. 

 

2. Õpilaseinduse poolt hoolekogu liikmeks esitatud Laura Rebane. 

 

Aivo: Miks hoolekoguga kohtumist õpilasesindus teha ei tahtnud ? 

Laura: Hetkel õpilasesinduse koosseis nii väike ja me ei soovi kohtumist hoolekoguga. Hetkel pole 

ka selliseid muresid, millest vaja rääkida.  

Talvo: Kas on ka kattuva ajaga huviringe ? 

Laura: Jah on küll ja kõigist ringidest, millest on soov osa võtta, kahjuks osaleda ei saa. 

Probleemiks on ka õpilaste järelevastamised õpetajatele. Need ajad, mis sobivad õpilasele ei sobi 

õpetajatele ja vastupidi. 

Otsus: Direktor vestleb õpetajatega järelevastamise aegade teemal, lastele järelevastamise 

võimaluse andmisest.  

Ettepanek: Järgmisel õppeaastal Kuldre koolis võtta kasutusele õnnetund, kus lapsed saavad 

kirjalikult tööd ära vastata.  

 

3. Hoolekogu liikmete osalemine koosolekutel. 

Talvo: Tegelikult on suur liikmeskond, 15 inimest kuid koosolekutel osalejate arv on langenud. 

Aivo: Kui ei suuda koosolekutel käia, võiks inimene sellest teada anda ja anda võimalus 

koosolekutel käia nendel inimestel, kes seda tegelikult soovivad teha. 



4. 2. trimestri tulemused, osavõtt olümpiaadidest ja konkurssidest – Andrus Kompus. 

Hindele 4 ja 5 õppisid 25 õpilast  ja 13 õpilast autahvlil. Mitterahuldavad hinded 14 õpilasel 24 

õppeaines. Põhjuseta puudumisi 204 tundi, 45 õpilast. 

Talvo küsimus Laurale: Mis on  põhjuseta puudumiste põhjused ? 

Laura: Tihtipeale mingil põhjusel klassijuhataja poolt lükatakse tõend tagasi ja siis need 

puudumised jäävad ripakile, ei parandata ära vanemate poolt. Võibolla kirjutavad mõned lapsed ka 

ise endale tõendeid, kuna on olemas vanemate kasutaja paroolid. 

Spordi tulemustest Margus Klaar: spordis on tulemused natuke alla läinud, kuna olen hõivatud 

olnud teise alaga ja koosolekud on röövinud aja.  

 

5. Vahetusjalatsitest. 

Aivo: Kui kool annab lastele jalga sinised kilesussid vahetusjalatsitena, kas siis kool vastutab selle 

eest, kui laps kukub kuna sussid on libedad? 

Andrus : Jah, kool vastutab, kuid seda lastelt meie koolis ei nõuta. 

Margus : Peavad olema ikka vahetusjalanõud, kuna betoon kahjustab jalgade tervist. 

Urve: Tihtipeale on lapsel jalanõud kapis ja ta ei panegi neid jalga. 

 

6. Liikluskorraldusest koolimaja ja lasteaia juures. 

Otsus: Võru poolt teise (keskmise) sissesõidu teeotsal oleva märgi küljest võtta ära silt lubatud 

valdaja loal, seega sellest teeotsast sissesõit keelatud. Teha liiklus ühesuunaliseks Võru poolt 

esimesest teeotsast sissesõit ja teisest väljasõit. Kolmandast teeotsast nii sisse kui väljasõit, kuna 

õpetajate autode parkla on koolimaja taga. Liikluskorralduse info üles kodulehele ja lasteaia FB 

gruppi.  

 

 

Protokollis: Kristina Absalon 

 

 

 

 

 

 

 




